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ZYMASIL® Pronto Rouge

TECHNICAL DESCRIPTION | 技术说明

Zymasil pronto Rouge, is a blend for direct inoculation, composed of selected yeast, in a dry and active form, and of specifi c 
nutrients, for the production of red wines.
Zymasil pronto Rouge是用于直接接种的复合制剂，成分为精选的活性干酵母和特定的营养成分，适用于红葡萄酒的酿造。

Its formulation is the result of years of studies and tests, carried out by the AEB research group.
其配方的研发AEB研发中心多年研究和测试的成果。 

The choice of a strain, Saccharomyces Cerevisiae and its improvement during the industrial production phase, are the key to the 
high vitality of the product. The applied studies have also deepened the yeast-nutrient relationship, returning a nutrient capable 
of enhancing the performance of the strain used.
酿酒酵母的选定及其通过工业化生产阶段进行的改良，是产品具有高度活性的关键。产品的应用学研究还通过强化酵母与营养素之间的关联，使营养
素具备提高所用酵母性能的能力。

Zymasil pronto Rouge, is a direct inoculation preparation capable of fermenting successfully without being rehydrated. 
Zymasil pronto Rouge属于直接接种制剂，无需复水活化即可成功发酵。
Ease of use and high fermentation performances represent the key elements of Zymasil Pronto Rouge. 
易用性和高发酵性能代表着Zymasil Pronto Rouge的显著优势

Figure 1- Expression of the weight loss, measured 48 hours after the start of fermentation. The comparison shows the performances 
of standard strains, in rehydration according to the AEB philosophy, with direct inoculation yeasts. of standard strains, in rehydration 
according to the AEB philosophy, with direct inoculation yeasts.

图 1-重量损失如图所示，测量时间为发酵开始48小时后。对比显示了根据AEB原理进复水活化的标准菌株与直接接种酵母菌种的性能差别。

Yeast and nutrient for direct inoculation
用于直接接种的酵母和营养素
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COMPOSITION AND TECHNICAL CHARACTERISTICS | 
    成分和技术特征
Active dry yeast, yeast nutrient based on ammonia salts, thiamine, yeast hulls.  
活性干酵母、成分为氨盐的酵母营养素、硫胺素、酵母菌皮。

◊ 25g/hl provide 2.225 mg/L of RAN.
◊ Ideal alcohol-producing power: up to 15.5%
◊ Killer phenotype: neutral
◊ Resistance to copper: excellent
◊ Volatile acidity: low producer

◊ 25g/hl用量提供2.225 mg/L的RAN。
◊ 理想的酒精高产能力：高达15.5%
◊ 杀伤表型：中性
◊ 耐铜性：极佳
◊ 挥发性酸：产生量低

DOSAGE | 用量

25-30 g/hL. 
25-30 g/hl。

METHOD OF USE  | 使用方法

The addition can be made directly when fi lling the tank. 
可在加料时可直接添加。

STORAGE AND PACKAGING  |  储存方法和包装形式
Store in a cool, dry place away from direct light and heat. 
存放于低温干燥处，避免阳光直射和高温

500g kg net packet in 1 kg boxes.
5 kg net bags.
每箱0,500千克*2包。
5千克/包。

ZYMASIL® Pronto Rouge
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White fl owers

Summer fruits
Sweet 
aromas

Dried fruit

Aromatic Herbs

Tropical fruit

Berries

Small red fruits

White-fl esh fruit

Floral

Citrus 
fruits

Spices


